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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Śledczej do zbadania prawidłowości i legalności 
działań organów i instytucji publicznych wobec podmio-
tów wchodzących w skład Grupy Amber Gold (nr 124)
12 grudnia 2018 r.
Komisja Śledcza do zbadania prawidłowości i legalności działań organów i insty-
tucji publicznych wobec podmiotów wchodzących w skład Grupy Amber Gold , 
obradująca pod przewodnictwem poseł Małgorzaty Wassermann (PiS), prze-
wodniczącej Komisji, rozpatrzyła: 

– sprawy bieżące.

W posiedzeniu udział wzięli: Tomasz Majchrzak, Piotr Pawłowski oraz Łukasz Suchecki stali 
doradcy Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Igor Amarowicz i Wioletta Więciorkowska 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Witam serdecznie. 
Otwieram posiedzenie Komisji Śledczej do zbadania prawidłowości i legalności dzia-

łań organów  i instytucji publicznych wobec podmiotów wchodzących w skład Grupy 
Amber Gold. 
Stwierdzam kworum. 
Porządek posiedzenia przewiduje sprawy bieżące. 
Na podstawie art. 156 ust. 1 dzisiejsze posiedzenie ma charakter zamknięty, czy ktoś 

jest przeciwnego zdania? 
Dziękuję. 
Mamy dziś do podjęcia dwie uchwały (w tym jedna warunkowa) o przekazaniu akt 

na prośbę prokuratury regionalnej w Łodzi. Druga uchwała jest warunkowa, ponieważ 
najpierw musimy uzyskać zgodę Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, której  jesz-
cze nie mamy. Zakładam, że rozjeżdżamy się na prawie miesiąc, w tym czasie dojdzie 
ta zgoda.
„Uchwała nr 27 w sprawie wystąpienia Prokuratora Regionalnego w Łodzi z 26 listo-

pada 2018 r. Na podstawie art. 14 ust. 3 ustawy o sejmowej komisji śledczej Komisja 
postanawia o wykonaniu wystąpienia Prokuratury Regionalnej w Łodzi” (chodzi o prze-
kazanie naszych protokołów i materiałów). 
Czy ktoś jest przeciw? 
Nie ma, dziękuję.
Uchwała  nr  28  o przekazaniu  akt,  po uzyskaniu  zgody  Agencji  Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego. 
Czy jest sprzeciw wobec tej uchwały? 
Nie ma, dziękuję. 
Proszę państwa, sygnalizuję, że pojawiają się i będą się pojawiać wnioski dotyczące 

świadków, co oznacza, że nie wykluczam,  iż zwołamy w piątek krótkie posiedzenie – 
doradców zwalniamy z obecności,  to będzie kwestia głosowania. Muszę zapoznać się 
z materiałem, który został mi przesłany. W tej sytuacji przedłużymy państwu umowy 
na razie na styczeń. Musimy zobaczyć, jaki będzie bieg i co się będzie działo. 

Na tym zamykam posiedzenie. 
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Dziękuję bardzo. 
Zapraszam wszystkich na opłatek. 

Stały doradca Komisji Łukasz Suchecki:
Pani  przewodnicząca,  szanowni  państwo,  chciałbym  zwrócić  się  z uprzejmą  prośbą 
o wyrażenie zgody przez panią przewodniczącą na to, aby doradcy, którzy pracują nad 
podsumowaniem, mogli się spotkać i skorzystać z któregoś pomieszczenia, żeby omówić 
szczegóły. 

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
To jest oczywiste. Jest pokój na czwartym piętrze, który  jest do państwa dyspozycji. 
Oczekuję między państwem koordynacji i współpracy. 
Zapraszam wszystkich do pokoju nr 440, idziemy na Wigilię. 
Nie wykluczam krótkiego piątkowego posiedzenia – chciałabym wezwać świadków 

na styczeń, ale musimy to przegłosować. 
Dziękuję bardzo. 


